
 
 
 
 

 
	

Styrelsens rekommendation till årsmötet att besluta om inkomna 
motioner 

1. Grävning/rensning av diket för att avvattna området vid 

Brusmarvägen (Ted Eriksson). Styrelsen beslutade att 

rekommendera årsmötet att bifalla motionen och vidare att 

undersöka om arbetet kan planeras in i förvaltningsarbetet under 

2025. 

2. Boulebana (Åkerberg). Styrelsen beslutade att rekommendera 

årsmötet att bifalla motionen med följande villkor: 

● Boulebanan skall placeras på Haget 

● 10 000 kronor avsätts av föreningens budget 2025 till 

material 

● En fadder skall utses för skötseln av boulebanan 

● Ett förslag skall tas fram på utformning och placering som 

godkänns av styrelsen innan arbetena kan påbörjas. 

● Förvaltaren och biträdande förvaltaren bistår i arbetet 

3. Stycka av några tomter och sälj till förmån för investeringar, 

(däribland upprustning av vägen), Camilla Sahlander. Styrelsen 

beslutade att rekommendera årsmötet att avslå motionen med 

följande motivering; 

• Håtö TF ansvarar inte för vägen utan detta är 

vägföreningens ansvar. 

• Styrelsen gör inte bedömningen att föreningen behöver mer 

kapital och vidare att det är en komplicerad process att 

ändra på detaljplanen. 

4. Användning och skötsel av Rävgadden, Camilla Sahlander Styrelsen 

rekommenderar årsmötet att bifalla motionen och att området 

inventeras/ses över i samband med att ny naturvårdsplan tas fram 

under 2025. Insatser görs inom ram och kan ske under 2025 om 

utrymme finns annars sker åtgärd först 2026 

 


